
 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte i Svensk förening för allmänmedicin på Teams 2025-04-10  
kl 08.00-12.00 

 
Närvarande 
Magnus Isacson (MI), ordförande 
Andreas Stomby (AS), vetenskaplig sekreterare 
Panteha Hatefi (PH), kassör 
Linda Sandberg (LS), ledamot 
Andreas Thörneby (AT), ledamot 
Emil Péclard (EP), vice ordförande 
Åke Åkesson (ÅÅ), ledamot 
 
Adjungerad 
Isabelle Körner Johnsson (IKJ), kansliet 
 
Gäster 
Erik Bengtsson, webbansvarig kl 09.00-10.00 
Kristoffer Frang, Mediahuset kl 09.00-10.00 
 
Förhinder 
Anders Lundqvist (AL), facklig sekreterare 
Jenny Berggren (JB), ledamot 
 
 

§ 101 
 

Mötet öppnades av ordförande. 
 

§ 102 Dagordningen fastställdes med tillägg av övrig fråga. 
 

§ 103 Föregående Att-göra-lista gås igenom med avrapportering. 
 

§ 104 Ekonomi  
• Bokslut 2024 presenterades och diskuterades. Vi hade budgeterat för 1,5 

miljon underskott, slutresultatet för 2024 blir 1 miljon i underskott. KVR gick 
minus på både Mitt-i-ST och specialistexamen.  

• Diskussion gällande vår externa revisor då processen kring bokslutet haltat. 
 

§ 105 Forskning 
- Diskussion gällande administration av SAFUs hemsida och övertagande av 

domännamn. IKJ och AS har fortsatt dialog i frågan.  
 

§ 106 Remisser 
MI har gjort bedömningen att det inte är några av inkomna remisser som är relevanta 
för oss att besvara.  

 
 

  



 
 

§ 107 §107 Planeringen inför fullmäktige gicks igenom 
Vi planerade styrelsens delar i fullmäktige och beslutade vem som gör vad. 
 

§ 108 Mediahuset demonstrerade förslag till hemsida  
• Ny föreningsplattform Qrora med fokus på enkelhet i att lägga upp innehåll, 

möjlighet till kommunikation mellan medlemmar, att fylla en funktion som 
intranät med dokumenthantering, kalender, team etc.  

• Ger möjlighet till att ha forum där endast medlemmar som identifierat sig med 
bank-id kan vara med, men där inlägg kan läsas öppet (till exempel). 

• Diskussion gällande GDPR och att dela data, eftersom medlemslistor delas med 
Mediahuset.  

• Mediahuset erbjuder support gentemot oss och våra medlemmar om vi 
använder deras plattform. De prioriterar snabbhet i dessa kontakter.  

• Systemet är inte utrullat ännu, så eventuella barnsjukdomar har inte 
identifierats.  

• Det som finns på vår SFAM-sajt kommer vara reklamfritt. Andra delar av 
hemsidan ex. Forumet kommer innehålla annonser. De ser denna del av Qrora 
som bredare och inte föreningsspecifik. Vill man ha avancerade skräddarsydda 
lösningar med specifik utveckling kommer det faktureras. Grundupplägget är 
alltså att det är en avgiftsfri tjänst för vår förening, men med vissa 
annonseringsinslag i allmänna delar.  

• Webansvarig Erik Bengtssons spontana intryck är att det finns en enkelhet och 
modern layout. Positivt inställd.  

• PH ser en möjlighet att utnyttja Qrora för ex. Mitt-i-ST.  
• MI tycker det är rimlig avvägning gällande reklam eftersom vår egen SFAM-sida 

är fri från annonser.  
• Ingen avgift under minst 2 år, förhoppning att det är kostnadsfritt även längre 

tid men det bygger på att de får in reklamintäkter.  
• Start vid årsskiftet.  
• Styrelsen är överens om att detta är ett bra förslag för hemsidan men vi vill få 

en uppfattning om de faktiska driftkostnaderna (som finansieras med 
annonserna), ett skriftligt avtal som reglerar ex. support, en tydlig bild av hur 
annonseringen kan komma att se ut. MI tar hand om den vidare kontakten 
inför beslut.  

• EP och Erik är naturliga kontaktpersoner i den fortsatta processen. 
 

§ 109 Planeringen inför Nordic Leader Seminar gicks igenom  
MI och AS deltar, ytterligare två kan delta vilka blir PH och EP. Vårt tema är task-shifting, 
Andreas tar SFAMs del. Även DLF ska prata.  

 
§ 110 Jenny Berggren fortsätter arbetet med Carl-Edwards bok 

 
§ 111 Förslag från Oskar Lindfors angående fortsatt arbete med KKV diskuterades  

• Vi är överens om att patientanpassade versioner och material är bra. SLS bör 
kunna hjälpa oss med detta. 

• Vi behöver skapa en struktur för fortsatta iterationer av KKV. 
• PH lyfter att vi bör budgetera för fortsatt KKV-arbete 



 
 

• Tankar från SFAM-H 
o Skapa ett nätverk för KKV-ambassadörer ute i landet? 
o Skapa workshops där vi diskuterar 1) hur implementerar vi beslutad 

lista och 2) vilka fler åtgärder ska adderas till listan? 
o Kan chefläkarnätverket användas för implementering? Uppföljning via 

SFAM-Q? 
o Be lokalföreningar få in KKV-materialet i vårdval och andra delar av 

organisationen? 
o Erbjuda KKV-föreläsningar riktade till vårdcentraler, ex. av 

ambassadörer? 
• Vi beslutar att: 

o EP tar upp frågan på lokalföreningsmötet 
o Vi försöker få in KKV i vårdvalsuppföljningarna i regionerna 
o Vi föreslår att lokalföreningarna aktiveras i arbetet med att 

implementera KKV, för att avlasta SFAM-H.  
o Frågan lyfts på SFAMs internat i september.  

 
§ 112 Planeringen inför föreningsmötet diskuterades 

• Start kl. 15.00 11/9 och avslut kl. 15.00 12/9. (Styrelsemöte startar kl. 19 den 
9/9) 

• 2 timmar KKV första dagen – vidare implementeringsarbete? 
• ST-utbildning dag 2 
• Styrelse, rådsordföranden och lokalföreningsordföranden deltar.  

 
§ 113 Mail angående situationen i Palestina diskuterades  

Olika perspektiv på hur vi som specialistförening ska agera i frågan lyftes. Delade 
meningar råder i styrelsen. SFAM har stöttat WONCAs och SLS uttalanden i frågan 
tidigare.  
Beslut: MI lyfter frågan till SLS då vår bedömning är att ett uttalande kan få större tyngd 
om det kommer från SLS och inte från en enskild specialistförening.  

 
§ 114 PV-prio diskuterades  

• Bra att undvika direkt konflikt med andra riktlinjer. Det vill säga fokusera på 
prioriteringarna att göra, snarare än att inte göra.  

• Viktigt att beslutsgrunderna för vissa gränser framgår 
• Viktigt att ha plan för långsiktig hållbarhet i PV-prio. Ska det fortleva, eller blir 

det ett tillfälligt projekt för att driva på andra organisationer som skriver 
riktlinjer.  

 
§ 115 Primärvårdens roll i katastrofer diskuterades med anledning av inkomna frågor från 

Belgisk kollega. EP tar denna boll vidare.  
 

 
 
 
 

 
 
 
 



 
 

§ 116 Rapport från externa möten 
• MI haft diskussion med Robert angående inkommen motion. Föreslås att vi kan 

ha regelbundna avstämningar, åtminstone ordförande, kassör och KVR ett par 
gånger per år.  

• Möte med NFGP i Köpenhamn där MI och AS deltog. Federationen går bättre 
ekonomiskt då tidskriften bidrar mer. SFAM kommer förmodligen inte behöva 
betala någon avgift till NFGP 2025 tack vare detta. 
 

§ 117 Övriga frågor 
• Family doctors day 19 maj 2025. Vi planerar för en debattartikel som kan 

skickas till DN Debatt. MI jobbar med planeringen av detta tillsammans med AS. 
Förslag på tema kan vara varför Sverige inte ska vara bäst jämfört med andra 
länder.  
 

§ 118 Nästa möte 
2025-04-28 Teams kl 20.00-21.15  
 
 

§ 119 Mötet avslutas 
Ordförande förklarade mötet avslutat. 
 

 

Vid protokollet  Justeras 

Andreas Stomby  Magnus Isacson    
Vetenskaplig sekreterare  Ordförande 
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